



**Important note**

The tour itinerary is for reference only, seasonal adjustment, climate and channel and other factors, the daily itinerary may change, the specific itinerary is subject to the schedule of the day, the cruise company reserves the final interpretation of the itinerary.

# ANCIENT CAPITALS YANGTZE RIVER CRUISE DELUXE TOUR 11 DAYS

11Days/10Nights BEIJING-XI'AN-CHONGQING-YICHANG-SHANGHAI

**Day 01 Arrive in Beijing (PEK or PKX)**

Upon arrival at Beijing International Airport (PEK or PKX) or train station, you will be met at the airport by an excellent guide who will take you back to your hotel for rest. (There may be a wait at the airport/station, which will not exceed 2 hours).

**Day 02 Beijing B/L/D**

Beijing served as the capital of 5 dynasties over a period of 800 years' with each emperor identified as a dragon sent from heaven. Start your city tour to visit the Forbidden City in the morning. This complex, the largest and most intact conglomeration of ancient structures of the imperial palace ever built in the world, features more than 800 buildings with 9999 rooms, resplendent golden-glazed roofs, red lacquered pillars and vermilion walls. Next stop is the Tiananmen Square, the largest public square in the world, with monuments and buildings situated around the square's perimeter. Visit the Temple of Heaven, which was used to offer sacrifices to heaven and pray for good harvest in ancient times. Then tour the Summer Palace, the largest preserved royal garden in China, and a former summer resort for emperors and the chosen few concubines. Enjoy the famous China Acrobatic Show in the evening.

**Day 03 Beijing B/L/D Peking duck**

Appearance after breakfast Olympic venues [Bird's Nest], [Water Cube]. Then continue to today's highlight, the astonishing Great Wall at Juyongguan Pass. The Great Wall is the most famous image of China throughout the world. It is the only man-made object visible from the moon, and is one of the "Eight Wonders of the World". It is also a symbol of Chinese traditional culture and the pride of the Chinese nation. Later visit the Sacred Path of Ming Tombs. 13 of the 16 Ming emperors have their tombs here. This is an attractive destination with a lot of natural scenery. Visit the biggest Jade Exhibition Center in Asia and Tong Ren Tang Chinese Herbal Medicine Center. Night tour Chang'an Avenue after checking into the hotel free activities.

**Day 04 Beijing - Xi'an B/D Dumpling feast**

Take the bullet train to Xi'an in the morning. Xi'an was the first Chinese city to open up its door to the ancient world during the Tang Dynasty (1000 years ago), it was the beginning city of the Silk Road. Over a period of more than 2,000 years, Xi'an was the capital of eleven dynasties. Along with Rome and Constantinople, this city was a world leader in culture and trade, and played a vital role in bridging the gap between East and West. Upon arrival visit the Shanxi Provincial History Museum and the Ancient City Walls. The City Walls in Xi'an is not only the best preserved ancient city wall, but also it was one of the largest and most complete ancient military defense systems in ancient times. After dinner, stay at the hotel for free activities.

**Day 05 Xi'an B/L/D**

Visit the Terra Cotta Warriors and Horses, the attached defending miniature army to the first emperor of China, it is regarded as "the Eighth Wonder of the World". Visit the Wild Goose Pagoda, the symbol of the city, it is said to have been built to house and protect Buddhist scriptures collected by the Chinese monk Xuan Zang, the key figure in the book

"Journey to the West". The day will end with a visit to the Porcelain Terra Cotta Warriors Factory.

**Day 06 Xi'an / Chongqing - Three Gorges B/D**

After breakfast, take the high-speed train to the mountain city of Chongqing, and then send to the "Luxury Three Gorges Cruise" to start the magnificent Three Gorges tour. Get on board the deluxe Yangtze River cruiser and start your venture tour on the Yangtze River with a rich Chinese cultural heritage of thousands of years, the Three Gorges is not only a picturesque natural gallery, but also a spectacular treasure house.

**Day 07 Three Gorges B/L/D**

After breakfast, arrive in Fengdu and visit Fengdu Ghost Town, which has a long history and is known as the hometown of Divine Comedy in China. There are as many as 27 famous ancient temples reflecting the Chinese concept of gods and ghosts, heaven and hell.

★Tour [Shuanggui Mountain] (the ship company recommends self-paid program RMB90/ person, the front desk on board voluntarily chooses to participate), afternoon cruise free activities

★After dinner, you can visit the "Beacon Smoke Three Countries" (The ship company recommends self-funded program RMB298/ person, the ship's front desk voluntarily chooses to participate)

**Day 08 Three Gorges B/L/D**

Arrive in Fengjie after breakfast, free activities

★tour [Baidi City] on board (the ship company recommends self-paid program RMB298/ person, the front desk on board voluntarily choose to participate)

afternoon tour [Wushan Small Three Gorges Scenic Spot] there are water gorge landscape, peak rock landscape, cave landscape, animal and plant landscape, cultural landscape, space landscape.

★You can also visit the "Small Three Gorges + Dachang Ancient Town" (The shipping company recommends self-paid program RMB298/ person, the ship's front desk voluntarily chooses to participate)

**Day 09 Three Gorges - Yichang / Shanghai B**

After breakfast, you will arrive in Yichang and disembark to visit the Three Gorges Dam. The world-renowned Three Gorges Dam project is the world's largest hydropower project. After arriving at the Three Gorges Tourist Center in Yichang, the driver will pick up the boat and fly to the airport for Shanghai.

**Day 10 Shanghai B/L/D**

Visit the Yuyuan Garden and the City God Temple in the morning. Stroll the Nanjing Road and the Bund (Wai Tan) waterfront area, a sweeping area along the Huangpu River, which used to be foreign concessions and now is the symbol of modern Shanghai. Visit the Shanghai Museum in the afternoon.

★After dinner you may take an optional tour, the night cruise on the Huangpu River at your own expense (RMB350/Person).

**Day 11 Departure from Shanghai (PVG or SHA) B**

Head to Shanghai Airport (PVG or SHA) or Hongqiao high-speed Rail station at designated time to end your pleasant trip.

Price	
Adult Fare	CAD2299
Child Fare [with bed] (under 12 years old)	CAD2299
Child Fare [without bed] (under 12 years old)	CAD1999
Single Supplement	CAD600
Tips	CAD165

  

Arrival Date	
2025	
Feb 22	Jul 19
Mar 15,29	Aug 9
Apr 5,12,19	Sep 6,13,20,27
May 10,17,24	Oct 4,11,18,25
Jun 7	Nov 1,8

  

Included in Price	
1. Use the car during the trip (the type of vehicle used depends on the specific number of participants on the day);	
2. Second class seat on inland high-speed rail or economy class plane (Beijing-Xi'an train ticket; Xi'an - Chongqing train ticket; Yichang - Shanghai air ticket);	
3. Four or five star hotel accommodation (2 people 1 room) during the trip (including 2 breakfasts);	
4. 10 breakfasts and 14 meals in the trip;	
5. The largest ticket for the scenic spot involved in the trip;	
6. Bilingual tour guide service in Chinese and English;	

  

Not Included in Price	
1. First and last entry and exit domestic air tickets, taxes, visa fees;	
2. Travel insurance;	
3. Guide driver tip CAD165/ person;	
4. Other personal consumption;	

2025

四人起訂

重要提示

游船段行程僅供參考，季節性調整或是氣候以及航道等因素的影響，每日行程可能會有所改變，具體行程以當日船公司安排行程為準，游船公司保留對行程的最終解釋權。

# 古都三峽精緻11日游

北京-西安-重慶-三峽-上海

## 第一天：抵達北京（PEK或PKX）

抵達北京國際機場（PEK或PKX）或火車站，由優秀導游在機場迎接，送您回酒店休息。（接機/站可能有等待現象，不會超過2小時）。

住：皇家格蘭雲天大酒店或同級

## 第二天：北京 B/L/D

早餐後遊覽【故宮】它是世界上規模最大的宮殿建築群，是中國古代建築、文化、藝術的精華。遊覽【天安門廣場】它是世界上最大的廣場，首都北京的象徵。遊覽【天壇】它是中國古代皇帝的祭天神廟，建築藝術高超。遊覽中國現存最大的古代皇家園林【頤和園】它豪以規模宏偉、嬌麗多姿而享有盛名。

住：皇家格蘭雲天大酒店或同級

## 第三天：北京 B/L/D 北京烤鴨

早餐後外觀奧運場館【鳥巢】、【水立方】；前往【居庸關】遊覽，隨後參觀【明十三陵神路】明朝的16位皇帝中，有13位在此安葬。這是一個有很多自然風光的迷人目的地。參觀亞洲最大的【玉器博物館中心】，夜遊長安街後入住酒店自由活動。

住：皇家格蘭雲天大酒店或同級

## 第四天：北京 - 西安 B/D 餃子宴

早餐後高鐵前往古城西安，西安古稱長安。抵達後遊覽【陝西省歷史博物館】和氣勢磅礴的【古城牆】，晚餐後入住酒店自由活動。

住：西安天朗時代大酒店或同級

## 第五天：西安 B/L/D

早餐後遊覽【秦始皇兵馬俑】它的獨特魅力吸引了世界各地無以計數的遊客；而後遊覽古色古香的【大雁塔】和參觀【陶俑工廠】；晚上欣賞精彩的唐歌舞演出。

住：西安天朗時代大酒店或同級

## 第六天：西安 / 重慶 - 三峽 B/D

早餐後搭乘高鐵前往山城重慶，接站後送往【豪華三峽游輪】開始壯麗的三峽之旅，三峽全長193公里，萬裏長江在這裏切開崇山峻嶺，兩岸峭壁插天，峽內急流洶湧，雲飛霧繞，景象萬千，素以雄險奇

幽著稱于世。

住：黃金游輪或世紀游輪或華夏游輪或同級

## 第七天：三峽（海上） B/L/D

早餐後抵達豐都，遊覽豐都【鬼城】它歷史悠久，被譽為中國的神曲之鄉，名山古剎多達27座集中反映了中國人的神和鬼、天堂和地獄的觀念。

◆遊覽【雙桂山】（船公司推薦自費節目RMB90/人，船上前臺自願選擇參加）、下午游輪自由活動，  
◆晚餐後可遊覽【煙雨三國】（船公司推薦自費節目RMB298/人，船上前臺自願選擇參加）

住：黃金游輪或世紀游輪或華夏游輪或同級

## 第八天：三峽（海上） B/L/D

早餐後抵達奉節，船上自由活動或

◆遊覽【白帝城】（船公司推薦自費節目RMB298/人，船上前臺自願選擇參加）  
下午遊覽【巫山小三峽景區】有水峽景觀、峰岩景觀、洞穴景觀、動植物景觀、人文景觀、空間景觀

◆也可遊覽【小小三峽+大昌古鎮】（船公司推薦自費節目RMB298/人，船上前臺自願選擇參加）

住：黃金游輪或世紀游輪或華夏游輪或同級

## 第九天：三峽 - 宜昌 / 上海 B

早餐後抵達宜昌，下船參觀【三峽大壩】舉世矚目的三峽大壩工程是世界上最大的水電工程。結束後抵達宜昌三峽游客中心，司機接船後前往機場飛往上海，抵達後入住酒店自由活動。

住：上海萬信福朋喜來登酒店或同級

## 第十天：上海 B/L/D

早餐後漫步車水馬龍的【南京路】，以及黃浦江歐式建築鱗次櫛比的【外灘】，遊覽江南四大名國之一的【豫園】和【城隍廟老街】；

◆晚餐後您可以選擇自費：【乘船夜游黃浦江】（RMB350/人）。

住：上海萬信福朋喜來登酒店或同級

## 第十一天：離開上海（PVG或SHA） B

指定時間前往上海機場(PVG或SHA)或虹橋高鐵站，結束愉快的行程。

### 價格

成人價	CAD2299/人
12歲以下兒童價(占床)	CAD2299/人
12歲以下兒童價(不占床)	CAD1999/人
單房差	CAD600/人
小費	CAD165/人

### 2025年

2月22日	7月9日
3月15,29日	8月9日
4月5,12,19日	9月6,13,20,27日
5月10,17,24日	10月4,11,18,25日
6月7日	11月1,8日

### 費用包含

- 1.行程中用車（使用車輛類型根據當日具體參團人數決定）；
- 2.內陸段高鐵二等座或飛機經濟艙（北京-西安火車票；西安-重慶火車票；宜昌-上海機票）；
- 3.行程中四星或五星酒店住宿（2人1室1套2份早餐）；
- 4.行程中10早餐14正餐；
- 5.行程中涉及到的景區第一大門票；
- 6.中英文雙語導游服務；

### 費用不含

- 1.首尾出入國內機票、稅金、簽證費用；
- 2.旅遊保險；
- 3.導游司機小費CAD165/人；
- 4.其他個人消費；